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Deltagere: Pia Møllnitz, Heidi Hedegaard og Sasha Bech Petersen  

 

Evaluering DM 2024  

Der var ikke så meget at komme efter fra bestyrelses af, stævnet var forløbet fint og 

alt var bare i orden. Heidi havde at der skulle være lidt mere synlighed for at man fik 

skrevet i info, at folk skulle huske at få skrevet i tilmeldingsblanketten, hvis de havde 

nogle særlige hensyn man skulle tage til rytteren.  

Der var kommet 2 feedback på stævnet på nettet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Begge er taget til efterretning og vi har haft snakket om at inddele DM. Vi har 

snakket om at skrive, at hvis der er flere end 6 ryttere i en klasse, så kan klassen blive 

delt op.  

 

DM 2025  

Vi har snakket om hvad vi gerne vil have til DM 2025 og fået skrevet det ned. Der er 

på hjemmesiden blevet lagt en ”indbydelse” ud om ansøgning til, at man kan afholde 

DM 2025.  

Ansøgningsfristen har vi valgt er til den 1 maj, så vi i bestyrelsen kan beslutte os 

inden generalforsamling.  

 

Stævner  

Vi har valgt at afholde online i september (save the north) og i oktober (tower90 og 

arena30), info til det stævne i september er lavet og lagt op på hjemmesiden, og det 

i oktober er under udarbejdelse.  

Begge stævner kommer til at tælle med til IHAA`s online stævne, så når man deltager 

til HBA`s stævne bliver man automatisk indberettet til IHAA.  

 

Shows  

Vi i bestyrelsen har haft snakket om at bruge nogle af foreningens penge på shows. 

Dertil visitkort og plakater, men også lidt kørselspenge for dem der skal lave shows. 

Dette arbejder vi videre på og ser hvordan og forledes vi gør i forhold til 

kørselspenge. Mere info om dette, når vi har udtænkt det.  

Der vil dog komme et ansøgningsskema og når man laver shows skal det være for 

HBA.  

 

Næste møde  

Der er ikke aftalt noget møde pt.  


